



Cancellation of the 2013 CIK-FIA Karting Talent Trophy

30.04.2013



After due analysis of the circumstances arising from the low number of entries, the CIK-FIA has been forced to cancel the 2013 CIK-FIA Karting Talent Trophy.

Since none of the organisers are able to hold the 2013 CIK-FIA Karting Academy Trophy as a single event, the CIK-FIA has to find a solution that will enable the 2013 CIK-FIA Karting Academy Trophy to be integrated into three other CIK-FIA events. The new calendar for the CIK-FIA Academy Trophy is as follows:

28-30.06.2013 Genk (BEL)

19-21.07.2013 Ortona (ITA)

20-22.09.2013 Varennes (FRA)

Annulation du Trophée des Talents de Karting CIK-FIA 2013

Après analyse des circonstances liées au faible nombre d'inscriptions, la CIK-FIA est contrainte d'annuler le Trophée de Karting des Talents CIK-FIA 2013.

Tous les Organismes n'étant pas en mesure de poursuivre le Trophée Académie de Karting CIK-FIA 2013 comme épreuve unique, la CIK-FIA doit trouver une solution pour intégrer le Trophée Académie de Karting CIK-FIA 2013 dans trois autres épreuves CIK-FIA. Le nouveau calendrier du Trophée Académie de Karting CIK-FIA est le suivant :

28-30.06.2013 Genk (BEL)

19-21.07.2013 Ortona (ITA)

